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Green-One wordt gerund door Egbert Herijgers 
en Ruben Gommers. Gommers stapte, na 
 jarenlang in de vakanties op de kwekerij te 
 hebben gewerkt, in 2019 in het bedrijf dat 
Herijgers veel meer jaren geleden startte. 
Green-One kweekt onder meer een breed 
assortiment aan sierheesters met soorten als 
Vinca, Lavendula, Lonicera, Spiraea en Potentilla. 
Tussen de vaste planten en siergrassen vind 
je Bergenia, Alchemilla, Miscanthus, Carex en 
Geranium. Ook varens en bamboe behoren tot 
het assortiment. Green-One is met een afzet 
van 2,5 miljoen planten per jaar een van de 
grootste producenten van vaste planten in 
C2-potten in Nederland.

Uniek in omvang
Herijgers vertelt: ‘Ons assortiment is ontzettend 

breed en daarin zijn we vrij uniek. Wij hebben, 
inclusief de sierheesters, zo’n achthonderd 
soorten. Er zijn kwekerijen die meer soorten 
leveren, maar niet in C2; daarin onderscheiden 
wij ons. Naast het feit dat het assortiment breed 
is, hebben we dankzij onze schaalgrootte veel 
voorraden. Van elke soort hebben we minimaal 
duizend planten. Ook dat is prettig voor onze 
afnemers. Sinds een jaar of twintig leveren 
wij vaste planten in C2-potten. We begonnen 
 destijds met zo’n 50.000 planten, inmiddels 
hebben we bijna 2 miljoen vaste planten en 
siergrassen in C2 staan. Wij merken dat de 
vraag naar C2 groeiende is.’

Mooier en sterker
‘Een plant in C2 is veel mooier,’ zegt Gommers 
overtuigend. ‘De planten zijn groter, er staat 

‘Dat zouden hoveniers ook moeten doen’

In Zundert teelt kwekerij Green-One 

 jaarlijks 2,5 miljoen planten op 12 hectare 

aan  containerveld en bijna 2 hectare aan 

 kassen en tunnels. Een groot deel van de 

 planten gaat naar de tussenhandel, naar 

grote  handelskwekerijen die leveren aan 

onder  andere hoveniers. Ook gaan er veel 

 planten naar het buitenland. Opvallend is dat 

 Green-One planten levert in C2/P15. ‘Een C2 

is veel mooier. De planten zijn groter, er staat 

direct volume in de tuin en er is minder uitval.’
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Green-One kiest voor
planten in C2-potten
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direct volume in de tuin en er is minder 
uitval. Wij overtuigen hoveniers graag en 
 willen hen motiveren om steeds meer over te 
 stappen van planten in P9 naar C2.’ Overigens 
is het niet de bedoeling om hoveniers te 
bewegen om  rechtstreeks bij Green-One de 

 planten af te halen. ‘Wij geven graag aan welk 
 handelscentrum of welke cash-and-carry in 
hun regio onze planten aanbiedt. Al met al 
doen wij zaken met een kleine dertig partijen 
in Nederland, dus er zit ongetwijfeld iets in de 
eigen omgeving.'

Nieuwe soorten en veenarm telen
Green-One is niet statisch in het 
 productaanbod. Elk jaar vallen er wat soorten 
af en komen er weer nieuwe soorten bij. ‘Dat 
zijn er meer dan er afvallen,’ vertelt Gommers. 
‘Zo blijven we vernieuwen en uitbreiden. We 
kijken naar soorten waarin we zelf vertrouwen 
hebben, waar de markt om vraagt of wat we 

zomaar eens willen uitproberen, want dat is ook 
leuk. Zo begonnen we een paar jaar  geleden 
zomaar met acht soorten varens. Dat beviel ons 
zo goed, dat we inmiddels ruim twintig soorten 
telen. Wanneer de vraag er is, spelen wij er zo 
goed mogelijk op in.’

‘We merken dat gevoelige planten, die veel 
chemie nodig hebben, de soorten zijn die er 
als eerste weer uitgaan. En dat is prima, want 
er zijn zoveel mooie planten die je volledig 
of bijna helemaal chemievrij kunt telen,’ vult 
Herijgers aan. ‘De ontwikkelingen in ons werk 
staan sowieso nooit stil. Zo ligt daar nu de 
opdracht om in de toekomst veenarm te telen. 
Veen is een mooie, stabiele grondstof waarvan 
we weten wat het doet. Maar we sorteren voor 
op wat er op ons afkomt. Zo hebben we in de 
afgelopen vijf jaar al verschillende proeven 
gelegd met honderd procent veenvrij substraat. 
Dit jaar breiden we de proeven uit; denk aan 
testen met 100.000 potten die volledig veenvrij 
worden opgekweekt. Dat kan ook; alleen is de 
beschikbaarheid van de alternatieven nog wel 
een punt van aandacht. Daar hebben wij als 
kwekers allemaal mee te maken. Ons reguliere 
mengsel is al voor veertig procent veenvrij.’
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